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Zápis z jednání řádné Valné hromady sdružení Studenti FHS UK, o. s. 

U Kř í ž e 8, 158 00 Přaha 5 
IČ O: 22836098 

konane  dne 18. 10. 2021 
v 19:00 v Pa tkova 5, Přaha 8 - Liben  

 
 

1) Bod č. 1: 

 

Vojtěch Jirka přivítal účastníky Valné hromady. 

Úvodem valné hromady byl představen Studentský spolek všem účastníkům: 

 Nábor nových členů 

 Aktivity spolku 

 Hospodaření s financemi 

Sestavení spolku: 

 Statutární orgán 

 Rada spolku (revizní komise) 

 Členi spolku 

 

Spolek byl představen jako platforma pro setkávání studentů v zájmu sžití se s Fakultou a 

umožnění pořádání studentských událostí. Mezi zmíněné události patří Pivo hledající smysl, 

Vánoční večírek, Fakulta hledající sound. 

 

Následovala krátké pojednání o omezené aktivitě spolku v minulých letech z důvodu 

pandemie: setkávání členů spolku probíhalo online. 

Účastníci byli vyzváni k spoluúčasti na činnostech spolku skrze dobrovolné náměty, jež 

budou přijímány ode všech členů. 

 

 
2) Bod č. 2: 

Představení členů spolku: 



 

Dalším bodem valné hromady bylo představení stávajících přítomných členů. Andrea 

Hisemová zmínila působení Filmového klubu FHS. Lucie Pultrová zmínila nepřítomného 

zástupce PR, Týnu Kemzovou. Dále se představil také Matěj Rajmont a zmínil se o počátcích 

jedné z akcí, Fakulta hledající sound. Představil se nový šéfredaktor časopisu HUMR, Rafael 

a vybídl ostatní k zapojení se na tvorbě zmíněného časopisu. Následně se představil také 

Adrian Šarvaš, bývalý zaměstnanec knihovny FHS. Představil se také písař a zvukař spolku, 

Jan Šíma. 

 

K 31. 12. 2020 spolek měl 40 členů. 

Lucie Pultrová v souvislosti s dotazem pojednala o aktivitě a pasivitě členů. Aktivita členů je 

ryze dobrovolná a vždy vítána. 

 

 
3) Bod č. 3: 

Představení spolkových aktivit:  

 

FHSound je hudební festival, jenž dává prostor všem umělcům i posluchačům z řad studentů. 

Zmíněn byl první ročník FHSound, jenž se udál v Bike Jesus. Tato akce vybízí 

k neformálnímu setkání všech studentů, možnosti vystoupení a poslechu. 

K pravidelným akcím patří také Pivo hledající smysl, kterážto akce slouží především bližšímu 

seznámení všech studentů a probourání anonymity. Tato akce se pořádá ve vybraných 

podnicích zpravidla jednou za měsíc. 

 

Filmový klub FHS vybízí ke shlédnutí zvolených filmů, jež mohou být následně 

prodiskutovány a začleněny do akademického kontextu naší společné činnosti. Každé 

promítání je doplněno výstupy pozvaných přednášejících z řád vyučujících i z řad studentů 

akademické obce. 

 

Festival humanity a solidarity je událost, jež vznikla ze samého ducha fakulty. Rámec tohoto 

projektu dán tematizací klíčových společenských fenoménů, např. bezdomovectví, lidé 

z dětských domovů. Jsou zváni profesně povolaní odborníci i lidé z politické sféry. Součástí 

události mohou být divadla, promítání filmů, čtení básní a další. Jedná se o akci se 

společenským přesahem. 

 

HUMR je fakultní časopis se širokým záběrem. Humanitní revue je platformou pro všechny 

možné články, rozhovory a další. Tvorba revue stojí na osobním setkání jádra redakce. 

Přispívat však může v posledku každý. Nabízí se uplatnění nejen pro ty, kdo rádi píší, ale pro 

všechny, kdo by se rádi podíleli na publikování tohoto periodika, a to i ti, kdo by se 

podobným činnostem teprve rádi přiučili. 

Byl představen návrh na vyvinutí aktivity v rámci oslav svátku 17. 11. Na této aktivitě se 

zpravidla podílí vícero spolků z většího počtu fakult UK. 

Byla vznesena možnost pořádání zájezdů. 

Byl vznesen dotaz ohledně spolupráce s cizojazyčnými studenty a studenty na Erasmu.  

 

 
4) Bod č. 4: 

Následně bylo přistoupeno k náboru nových členů, jemuž předcházelo pojednání o 

náležitostech členství ve Studentském spolku. 



 

Aktuálně je přítomno 10 řádných členů, kteří mají hlasovací právo. 

 

Probíhá hlasování o věci, zdali budeme hlasovat o všech nových členech souhrnně či 

jednotlivě. Pro souhrnné hlasování o přijetí všech nových členů se vyslovilo: 

 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0 

 

O přijetí všech nových členů bude hlasováno souhrnně. 

 

Zájem o přijetí do spolku projevilo 19 nových členů. Žádný ze členů s volebním hlasem se 

nevyslovil proti. Zájemci obdrželi a vyplnili přihlášku.  

 

Hlasování o přijetí 19 nových členů: 

 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0. 

 

Volba proběhla úspěšně. Hlasovací právo má nyní 29 řádných členů. 

 

 
5) Bod č. 5: 

Vojtěch Jirka připomněl výjimečnou situaci minulých tří semestrů – do chodu spolku zasáhla 

pandemie, ale také stěhování sídla fakulty do nové vlastní budovy v Tróji. S tím se pojí i 

změna sídla studentského spolku a znění stanov spolku. Vojtěch Jirka připomněl, že spolkové 

aktivity probíhaly v minulých semestrech čistě v online prostředí, také uvedl, že se Valná 

hromada v Letním semestru pro nedostatečnou účast neuskutečnila, ale že se členové rady a 

zájemci z řad členů dále průběžně scházeli a že členové spolku participovali na slavnostním 

„znovuotevření“ fakulty 1. 10. 2021.  

 

Dále připomněl, že se v souvislosti se změnou sídla spolku a pandemií coronaviru v minulém 

roce vedla debata ohledně změny stanov, případném vypuštění orgánu revizní komise. Na 

mimořádné Valné hromadě konané 20. 12. 2020 v online se odhlasovalo, že stanovy zůstanou 

zachovány s výjimkou změny sídla spolku, ale spolek tehdy neměl k dispozici úředně ověřený 

souhlas tajemníka fakulty – měl tehdy pouze souhlas opatřený elektronickým podpisem - 

spolek nyní již disponuje „souhlasem s umístěním sídla“ s úředně ověřeným podpisem 

tajemníka fakulty na novou adresu fakulty: Pátkova 2137/5, Praha 8, 182 00. 

 

Vojtěch Jirka vyzval přítomné, aby se ještě jednou uskutečnilo hlasování o změně adresy sídla 

spolku, totožného s adresou fakulty. 

 

Hlasování o změně sídla: 

 

Pro: 29 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0 

 



Hlasování proběhlo úspěšně. Změna umístění sídla spolku na adresu Pátkova 2137/5, 182 00 

Praha 8 – Libeň. 

 

 

 
6) Bod č. 6: 

Volba statutárních orgánů, radních a revizní komise: 

 

Probíhá hlasování o možnosti volení kandidátů na statutární orgány, radu a revizní komisi i za 

nepřítomnosti kandidátů – Adam Vostárek, který souhlasil s navržením na kandidáta do 

revizní komise se z přímé účasti na Valné hromadě omluvil, také se omluvila Kristýna 

Kemzová, která souhlasila s opětovnou nominací na radní pro PR. 

 

O přijímání kandidatury také od nepřítomných členů spolku se vyslovilo: 

27 pro 

1 proti 

2 se zdrželi 

 

Hlasování proběhlo neúspěšně, počet sečtených hlasů neodpovídá skutečnému počtu 

hlasujících. 

 

V opětovném hlasování se vyslovilo: 

27 pro 

1 proti 

1 se zdržel 

 

Nominovaní mohou být také nepřítomní členové, kteří svou nominaci předem přijali.  

 

Vojtěch Jirka připomněl všem zúčastněným funkce spolku a s nimi spojené pravomoci a 

náležitosti. Všechny výše zmíněné funkce byly blíže popsány. 

 

K valné hromadě se přidal člen Jakub Zelenka, hlasovací právo má nyní 30 členů. 

 

Probíhá volba o členech statutárního orgánu studentského spolku. Matěj Krofta nominuje 

Lucii Pultrovou na pozici předsedkyně spolku. Lucie Pultrová před vyjádřením svého ne/-

souhlasu se svojí nominací na předsedkyni vyjádřila návrh na nominaci Vojtěcha Jirky na 

pozici předsedy. Lucie Pultrová svoji nominaci od Matěje Krofty přijímá. Lucie Pultrová dále 

vyjadřuje zájem o působení na pozici místopředsedkyně spolku. 

Přecházíme k volbě předsedy spolku z nominovaných, Vojtěch Jirka, Lucie Pultrová. 

 

Pro zvolení Vojtěcha Jirky se vyslovilo: 

22 členů 

Pro zvolení Lucie Pultrové se vyslovilo: 

1 člen 

Hlasování se zdrželo: 

7 členů 

 

Předsedou byl zvolen Vojtěch Jirka. 

 

Přecházíme k volbě místopředsedy spolku. Mezi nominované patří Lucie Pultrová, svoji 



nominaci přijímá. 

Pro zvolení Lucie Pultrové na pozici místopředsedkyně se vyslovilo: 

25 členů 

Proti zvolení Lucie Pultrové na pozici místopředsedkyně se vyslovilo: 

0 členů 

Hlasování se zdrželo: 

5 členů 

 

Místopředsedkyní spolku byla zvolena Lucie Pultrová. 

 

Přecházíme k volbě radního pro vnitřní vztahy spolku. Mezi nominované patří Matěj Krofta, 

svoji nominaci přijímá. Z kvóra 30 hlasů se vyslovilo: 

Pro zvolení Matěje Krofty na pozici radního pro vnitřní vztahy se vyslovilo: 

25 členů 

Proti zvolení Matěje Krofty na pozici radního pro vnitřní vztahy se vyslovilo: 

0 čenů 

Hlasování se zdrželo: 

5 členů 

 

Radním pro vnitřní vztahy spolku byl zvolen Matěj Krofta. 

 

Přecházíme k volbě radního pro vnější vztahy spolku. Mezi nominované patří Rafael Berti, 

svoji nominaci přijímá. Z kvora 30 hlasů se vyslovilo: 

Pro zvolení Rafaela Berti na pozici radního pro vnější vztahy se vyslovilo: 

25 členů 

Proti zvolení Rafaela Berti na pozici radního pro vnější vztahy se vyslovilo: 

0 čenů 

Hlasování se zdrželo: 

5 členů 

 

Radním pro vnější vztahy spolku byl zvolen Rafael Berti. 

 

Přicházíme k volbě radního pro PR spolku. Mezi nominované patří Týna Kemzová, svoji 

nominaci přijímá. Z kvóra 30 hlasů se vyslovilo: 

Pro zvolení Kristýny Kemzové na pozici radního pro PR se vyslovilo: 

26 členů 

Proti zvolení Rafaela Berti na pozici radního pro PR se vyslovilo: 

0 členů 

Hlasování se zdrželo: 

4 členové 

 

Radním pro PR spolku byla zvolena Kristýna Kemzová. 

 

Přicházíme k hlasování o souhrnné volbě všech členů revizní komise prostřednictvím 

souhrnné kandidátky. 

Z kvóra 30 hlasů se vyjádřilo: 

25 pro 

3 proti 

2 se zdrželi 

 



Přecházíme k volbě revizní komise.  

První navržená kandidátka sestává z členů Adam Vostárek (svou nominaci přijal a potvrdil 

ještě telefonicky), Matěj Rajmont, Jan Šíma. Jakub Zelenka vyslovil svoji nominaci do revizní 

komise proti Matěji Rajmontovi. Jakub Zelenka představil svoje dosavadní působení na 

fakultě a v rámci studentského spolku. Druhá kandidátka sestává ze členů Jakub Zelenka, 

Adam Vostárek, Jan Šíma. K hlasování přistupuje kvórum 30 hlasů. 

 

Pro zvolení kandidátky Adam Vostárek, Matěj Rajmont, Jan Šíma se vyslovilo: 

8 členů 

Pro zvolení kandidátky Adam Vostárek, Jakub Zelenka, Jan Šíma se vyslovilo: 

5 členů 

Hlasování se zdrželo: 

16 členů 

 

Hlasování proběhlo neúspěšně, počet sečtených hlasů neodpovídá skutečnému počtu 

hlasujících. 

V opětovném hlasování se vyslovilo: 

Pro zvolení kandidátky Adam Vostárek, Matěj Rajmont, Jan Šíma: 

11 členů 

Pro zvolení kandidátky Adam Vostárek, Jakub Zelenka, Jan Šíma se vyslovilo: 

7 členů 

Hlasování se zdrželo: 

12 členů 

 

Do revizní komise spolku byla zvolena kandidátka sestávající ze členů: Adam Vostárek, Matěj 

Rajmont, Jan Šíma. 

 

 
7) Bod č. 7: 

Vojtěch Jirka poděkoval přítomným a pozval zájemce ke společnému posezení a seznámení se 

s novými členy spolku za neformálních okolností. Závěrem Uvedl, že se brzy uskuteční 

schůzka rady spolku a revizní komise.  

 

 
 
 
V Přaže dne 18. 10. 2021       
 
….......................................................................   ……………………………………….. 
Jan Šíma, zapisovatel      Vojtěch Jirka, ověřovatel 

 
 
 
 
 
 
 
 


